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Wat een mooi vak toch: werken in de openbare ruimte. Voordat Stad + 
Groen naar de drukker gaat, lees ik het hele blad nog een keer door en 
dan valt op hoe veelzijdig dit prachtige vakgebied wel niet is. Lees maar 
eens terug wat er alleen al in deze uitgave allemaal aan de beurt komt: 
flora, in de vorm van interessante nieuwe sierheesters en het gebruik 
van bomen en vaste planten bij projecten, en fauna, in een aantal arti-
kelen over het beheer van openbaar water met behoud van de visstand. 
Daarnaast zijn er nog de nodige artikelen over ontwerp, heel veel over 
techniek natuurlijk en misschien wel het belangrijkste onderwerp: aan-
dacht voor mensen en hoe het is om in deze sector te werken. Veel kritiek 
kregen wij op onze keuze van potentiële Greenfluencers. Te wit, te veel 
man en te weinig divers. Daar kan ik die criticasters alleen maar gelijk in 
geven. Deze sector wordt vooralsnog gedomineerd door witte mannen, 
die net als ik aan de foute kant van de vijftig zitten. Ik sprak daar pas met 
een manager van een sw-bedrijf over. Deze zeer mondige dame beves-
tigde dit beeld, maar voelde zich tegelijk niet geroepen om meer op 
de voorgrond te treden. ‘Ik ga me daar een beetje met al die eigenwijze 
kerels in allerlei clubjes en commissies zitten. Ik kan voor mezelf wel leu-
kere dingen verzinnen.’ Kijk, dat is natuurlijk ook deel van het probleem. 
Een plaats op de eerstvolgende Greenfluencer-kandidatenlijst is mis-
schien geen doel op zich, maar anders dan in veel andere sectoren zijn 
vrouwen in deze sector echt schromelijk ondervertegenwoordigd en dat 
moet inderdaad veranderen. Misschien moeten mannen eens een stap 
opzij zetten, maar van vrouwen mag ook verwacht worden dat ze mis-
schien wat vaker een stap vooruit zetten en wat meer op de voorgrond 
treden. 

Het onderwerp in de groene sector waar ik misschien wel het minst mee 
heb, is het proces van aanbesteden. Te technocratisch naar mijn mening, 
te juridisch en misschien ook wel te ingewikkeld. Tegelijk is dit natuurlijk 
een ongekend belangrijk onderwerp. Met dit thema begint eigenlijk alle 
beheer. Voordat je met een aanbesteding begint, zul je eerst moeten vast-
stellen wat je met de openbare ruimte wilt en wat jouw ambities zijn op 

het gebied van duurzaamheid, beeldkwaliteit en zo meer. Aanbesteden – 
zoveel is duidelijk na het lezen van drie artikelen in deze uitgave – is een 
delicaat proces. Je moet het proces vooraf zo inrichten dat de uitkomst 
correspondeert met jouw ambities en wensen. In dat proces kan veel fout 
gaan. 
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